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”Beslutet” att stänga Ungdomens Hus och Reactor

Med mycket stor förvåning kunde vi i DN läsa Benjamin Dousas 

information om beslutet att stänga Ungdomens Hus och Reactor. Detta 

endast minuter efter det information om framtiden getts till personalen. 

Det är inte första gången vi i stadsdelsnämnden fått läsa om beslut i 

tidningar innan något beslut har fattats.

I veckans Mitt i Rinkeby kan vi läsa Benjamin Dousas uttalande: 

”Eftersom vi är en majoritet vet vi att beslutet kommer gå igenom.” 

Detta innan någon förhandling skett med de fackliga organisationerna 

om förestående förändringar. Så vitt vi förstår måste det innebära att 

tjänsteutlåtandet redan är färdigt och att ingen ytterligare information 

som framkommer under den kommande månaden har någon som helst 

betydelse för utformningen av det förslag till beslut som ska presenteras 

för stadsdelsnämnden i november. Ar detta en korrekt uppfattning?

Nu undrar vi socialdemokrater vilket mandat nämndens ordförande har 

att gå ut med information om beslut innan något officiellt förslag till 

beslut finns? Detta sätt att hantera information är inte acceptabelt.

Inför vårt ställningstagande till förslaget till beslut i novembernämnden 

önskar vi svar på dessa frågor.
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